

Approved School Boundary Revisions - English

From October to December 2019, the Richmond School District's Board of Education consulted the public on 35 proposed school boundary revisions. Subsequent to the engagement process, 27 proposed school boundary revisions were approved at the public meeting of the Board of Education on December 11, 2019. As a result, all new student registrations for the 2020/21 school year will adhere to the catchment areas outlined in the recently approved revisions.

A total of eight proposed boundary revisions were deferred by staff for possible consideration as part of Phase II. Additional consultation and analysis is required by staff to determine implications related to potential consolidation, transportation and public feedback submitted during the engagement process.

As a reminder, families that live in a revised boundary area, and have a child currently attending a school with an approved boundary revision will:

- not be affected by the boundary revision,
- have the choice to remain at the school in their current catchment or register at the school in their new catchment,
- have the choice to enrol any siblings in their current catchment or their new catchment.

For a complete list of approved boundary revisions please visit: <http://bit.ly/2PyZQ3K>

For a complete list of deferred boundary revisions please visit: <http://bit.ly/2ZbT4Uw>

If you have any questions or concerns, please contact your school administration.

Approved School Boundary Revisions - Chinese

列治文学区学务委员会于2019年10月至12月期间，就35项学校划片范围改动提案向公众进行咨询，并在咨询结束后，在2019年12月11日的公开会议上批准了其中27项学校划片范围改动提案，由此，2020/21学年的所有注册新学生都将遵循新划片校区方案。

学区员工总共推迟了8项划片范围改动提案，以便作为第二阶段的审核内容再予以考虑。学区员工将对提案进行进一步考量与分析，以确定公众咨询过程中所获取信息——校区合并的可能性、交通以及公众反馈意见的相关影响。

作为提醒，居住在改动后划片范围地区内的家庭，若家中有一个孩子正就读于刚获批准改动划片范围的学校，将：

- 不受划片范围改动影响，
- 可以选择留在当前划片校区内的学校就读，或申请转学去新划片校区中的学校，
- 可以选择注册任何兄弟姐妹到当前的划片校区，或新的划片校区。

想获知已批准的学校划片范围改动详情，请访问：<http://bit.ly/2PyZQ3K>

想获知被延迟的学校划片范围改动详情，请访问：<http://bit.ly/2ZbT4Uw>

如有其他任何疑问，请与学校管理部门联系。